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Geachte mevrouw Meese,  
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Onderstaand treft u de beantwoording aan van de vragen die uw fractie gesteld heeft in het kader 
van artikel 47 van het Reglement van Orde. 
 
Vraag 1: 
Heeft u overleg gehad met de besturen/stichtingen van de huiskamers in Maastricht en bent u op de 
hoogte van wat de bezuinigingen voor deze huiskamers betekenen? Zo ja, met welke huiskamers 
heeft u overleg gehad? Zo nee, waarom niet? 
 
Antwoord 1: 
In aanloop naar de nieuwe subsidieregeling zijn organisaties en huiskamers het afgelopen jaar 
geïnformeerd over de nieuwe regeling en zijn we in gesprek gegaan met de organisaties over de 
nieuwe regeling. De nieuwe subsidieregeling betekent niet automatisch dat de huiskamers als 
totaalbedrag minder subsidie ontvangen. Deze biedt namelijk de mogelijkheid om voor 
onderscheidende activiteiten budget aan te vragen, waarbij ook sprake is van diversiteit tussen de 
huiskamers. Specifiek zijn er nadere contacten geweest met huiskamer Daalhof c.q buurtnetwerk 
Daalhof/Belfort en met de huiskamer t Heegeneerke. Daadwerkelijke ondersteuning bij het doen van 
de aanvraag voor 2022 wordt gegeven door Maastricht Doet. 
 
Vraag 2: 
Bent u het met ons eens dat de huiskamers een grote sociale rol spelen in de wijken? Zo ja, bent u 
bereid om deze huiskamers te behouden voor de wijken door de bezuiniging op subsidies terug te 
draaien of de besturen tegemoet te komen door middel van een overgangsregeling?  
 
Antwoord 2: 
De huiskamers zijn een belangrijke ontmoetingsplek in de verschillende buurten, juist vanwege die 
reden zijn ze opgenomen in de nieuwe subsidieregeling. Binnen de nieuwe subsidieregeling zijn er 
voldoende mogelijkheden om de huiskamers voor de stad te behouden. 
 
Vraag 3: 
Bent u op de hoogte van het feit dat de aanvraagwijze voor de betreffende subsidies voor veel 
betrokken vrijwilligers te complex is? Bent u bereid de vrijwilligers te ondersteunen bij de aanvragen?  
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Antwoord 3: 
Ik begrijp dat bij een overgang naar een nieuwe regeling het tijd nodig heeft om de nieuwe manier 
van aanvragen en de nieuwe regeling eigen te maken. Hierover zijn de organisaties in het afgelopen 
jaar geïnformeerd. Tevens kunnen organisaties bij de gemeente terecht voor vragen over de nieuwe 
regeling en kunnen medewerkers van Maastricht Doet ondersteunen bij het doen van een aanvraag. 
Waar nodig zullen wij organisaties blijven ondersteunen en informeren (informatie verstrekken, 
goede voorbeelden en kennis delen). 
 
 

 


